
Протокол № 6

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 15 квітня 2016 року                                                        м. Кіровоград

Склад комісії – 9 осіб
Присутні:

голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Могилей Михайло Миколайович,
Ратенко Сергій Леонідович.

Відсутні:

член постійної комісії – Монашок Микола Дмитрович;
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович,
член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього природного середовища в Кіровоградській області на 2016-
2020 роки.

Інформує:  Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

2. Про  фінансування  з  обласного  бюджету  на  2016  рік  проекту
“Реконструкція зовнішньої каналізаційної мережі ДНЗ № 3 “Капітошка” по
пров.  Виноградному,  8,  в  м.  Помічна  Добровеличківського  району
Кіровоградської області”.

Інформує:  Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

Кайдаш  ЮрійАнатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної  ради з  питань житлово-комунального господарства,  будівництва
та використання природних ресурсів

3. Про спільний лист Онуфріївської районної державної адміністрації
та Онуфріївської районної ради.

Інформує:  Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор
департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації



4. Про екологічну проблему, що склалася на місці витоки р. Інгулець.
Інформує:  Кайдаш  ЮрійАнатолійович –  голова  постійної  комісії

обласної  ради з  питань житлово-комунального господарства,  будівництва
та використання природних ресурсів

Гайдук  Катерина  Іванівна –  заступник  начальника
Кіровоградського обласного управління водних ресурсів

5.  Про  повторний  розгляд  клопотання  ТОВ “Українські  рідкісні
метали” щодо надання погодження на отримання спеціального дозволу на
користування надрами Полохівського родовища літієвих руд.

Інформує: Корнюша Олександр Петрович – директор департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Бриндак  Вікторія  Євгенівна –  головний  спеціаліст
сектору  надрокористування  департаменту  інфраструктури  та
промисловості обласної державної адміністрації

Калашник  Анатолій  Микитович —  виконавчий
директор ТОВ “Українські рідкісні метали”

6. Про  хід  виконання  обласної  програми  розвитку  житлового
будівництва на території Кіровоградської області на 2012-2015 роки.

Інформує:  Кухаренко Ірина Олександрівна – заступник начальника
управління  регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури
Кіровоградської обласної державної адміністрації

7. Про стан фінансування з обласного бюджету на 2016 рік об'єктів
незавершеного  будівництва  і  виготовлення  проектно-кошторисної
документації.

Інформує:  Проненко  Сергій  Миколайович –  начальник  управління
капітального будівництва Кіровоградської обласної державної адміністрації

8. Про стан  виконання  на  території  області  вимог  Законів  України
“Про  об'єднання  співвласників  багатоквартирного  будинку”  і  “Про
особливості здійснення права власності у багатоквартирному будинку”

Інформує:  Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Хачатурян Олександр Сергійович – начальник головного
управління  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  міської
ради

9. Про  хід  виконання  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” за 2015 рік.

Інформує:  Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”



10. Про  інвестиційну  програму  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
2016 рік.

Інформує:  Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

11. Про  повторне  звернення  представників  громадськості
Олександрійського регіону Кіровоградської області

Інформує:  Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії
обласної  ради з  питань житлово-комунального господарства,  будівництва
та використання природних ресурсів

Ратенко  Сергій  Леонідович –  член  постійної  комісії
обласної  ради з  питань житлово-комунального господарства,  будівництва
та використання природних ресурсів

12. Про звернення Сумської обласної ради.
Інформує:  Кайдаш  ЮрійАнатолійович –  голова  постійної  комісії

обласної  ради з  питань житлово-комунального господарства,  будівництва
та використання природних ресурсів

13. Про  звернення  військової  частини А-1469,  яка  дислокується  на
території ст. Канатове.

Інформує:  Погребнюк  Артем  Анатолійович –  депутат  обласної
ради.

14. Про стан молодіжного житлового будівництва в області.
Інформує:  Погребнюк  Артем  Анатолійович –  депутат  обласної

ради.

1.  Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього природного середовища в Кіровоградській області на
2016-2020 роки.

Слухали  : інформацію директора департаменту екології  та природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В.
про  необхідність  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки, а саме: включення видатків з державного бюджету у сумі
49891,3  тис.грн  на  виконання  природоохоронного  заходу  “Реконструкція
цеху  механічного  зневоднення  осаду  очисних  споруд  каналізації
м. Кіровограда”,  фінансування  якого  доцільно  здійснювати   протягом  3
років у 2016 - 2018 роках (включно).

В обговоренні  брали  активну  участь:  Могилей  М.М.,  Кайдаш Ю.А.,
Ревенко Н.О. і Погребнюк А.А.

Зокрема,  Могилей  М.М.  вніс  пропозицію  рекомендувати  органам
місцевого  самоврядування  області  при  затверджені  відповідних  місцевих
програм, включити в них захід “Встановлення меж прибережних смуг та
створення  водоохоронних  зон”  та  передбачити  в  місцевих  бюджетах  на
2016 рік кошти з метою виконання даного заходу програми.



Разом  з  тим,  Могилей  М.М.  звернув  увагу  на  екологічну  проблему
стосовно  збору  твердих  побутових  відходів  на  території  області,
порушуючи  це  питання  на  засіданні  постійної  комісії  неодноразово,
наполегливо запропонував рекомендувати обласній державній адміністрації
розробити  обласну  програму щодо  збору  твердих  побутових  відходів  на
території Кіровоградської області та надати обласній раді для попереднього
її розгляду.

За результатами обговорення Кайдаш Ю.А. поставив на голосування
пропозиції озвучені депутатом обласної ради Могилеєм М.М. та включити
до зазначеної обласної програми природоохоронний захід “Реконструкція
цеху  механічного  зневоднення  осаду  очисних  споруд  каналізації
м. Кіровограда”.

Голосували: “за”-6 осіб (одноголосно)
Вирішили: прийняти рішення № 48 (додається)

2.  Про  фінансування  з  обласного  бюджету  на  2016  рік  проекту
“Реконструкція  зовнішньої  каналізаційної  мережі  ДНЗ  №  3
“Капітошка”  по  пров.  Виноградному,  8,  в  м.  Помічна
Добровеличківського району Кіровоградської області”.

Слухали: інформацію  директора департаменту екології  та природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В.,
голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального
господарства,  будівництва  та  використання  природних  ресурсів
Кайдаша Ю.А. щодо можливих шляхів фінансування з обласного бюджету
на  2016 рік  проекту  “Реконструкція  зовнішньої  каналізаційної  мережі
ДНЗ № 3  “Капітошка”  по  пров. Виноградному,  8,  в  м.  Помічна
Добровеличківського  району  Кіровоградської  області”,  беручи  до  уваги
депутатське звернення депутата обласної ради Циз В.А. від 28.03.2016 року
та  лист  Помічнянської  міської  ради  Добровеличківського  району  від
28.03.2016 року № 01-23-47/1.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.
вніс на голосування наступну пропозицію:

рекомендувати обласній державній адміністрації  винайти можливість
щодо  фінансування  проекту  “Реконструкція  зовнішньої  каналізаційної
мережі  ДНЗ  №  3  “Капітошка”  по  пров. Виноградному,  8,  в  м. Помічна
Добровеличківського  району Кіровоградської  області”  за  рахунок  коштів
обласного бюджету на 2016 рік в межах чинного законодавства України.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 49 (додається).

3.  Про  спільний  лист  Онуфріївської  районної  державної
адміністрації та Онуфріївської районної ради.

Слухали: інформацію директора департаменту екології  та природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В.
про  спільний  лист  Онуфріївської  районної  державної  адміністрації  та
Онуфріївської  районної  ради  щодо  включення  до  переліку
природоохоронних  заходів  та  об’єктів,  фінансування  яких  буде
здійснюватися за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього



природного  середовища  у  2016 році,  проекту  “Покращення  екологічного
стану річки  Сухий Омельничок  на  території  смт Павлиш Онуфріївського
району Кіровоградської області шляхом розчищення русла від намулу”.

В обговоренні питання взяли участь: Ревенко Н.О., Кайдаш Ю.А.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  Кайдаш Ю.А.

поставив  на  голосування  пропозицію  рекомендувати  обласній  державній
адміністрації  розглянути  можливості  щодо  включення  до  переліку
природоохоронних  заходів  та  об’єктів,  фінансування  яких  буде
здійснюватися за рахунок коштів обласного фонду охорони навколишнього
природного  середовища  у  2016 році,  проект  “Покращення  екологічного
стану річки Сухий Омельничок на території  смт Павлиш Онуфріївського
району Кіровоградської області шляхом розчищення русла від намулу”.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 50 (додається).

4.  Про  екологічну  проблему,  що  склалася  на  місці  витоки
р. Інгулець.

Слухали: інформацію директора департаменту екології  та природних
ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації Ковтунова О.В.,
заступника  начальника  Кіровоградського  обласного  управління  водних
ресурсів  Гайдук  К.І.,  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів Кайдаша Ю.А. про екологічну проблему, що склалася
на місці витоки р. Інгулець.

В обговоренні взяли участь: Погребнюк А.А., Дичко А.Д.
голова комісії поставив на голосування наступне:
рекомендувати  Знам'янській  районній  державній  адміністрації,

Знам'янській районній раді та Трепівській сільській раді:
передбачити у  відповідних місцевих бюджетах на 2016 рік кошти на

розроблення проекту землеустрою щодо визначення меж прибережних смуг
та створення водоохоронної зони на місці витоки р. Інгулець;

надати  обласній  раді  пропозиції  щодо  можливостей  та  доцільності
створення  природно-заповідної  зони  місцевого  значення  на  території
витоки  р. Інгулець,  що  знаходиться  у  селі  Топило  Трепівської  сільської
ради Знам'янського району.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 51 (додається).

5.  Про  повторний  розгляд  клопотання  ТОВ “Українські  рідкісні
метали” щодо надання погодження на отримання спеціального дозволу
на користування надрами Полохівського родовища літієвих руд.

Слухали: інформацію виконавчого директора ТОВ “Українські рідкісні
метали” Калашника А.М., виконавчого директора ТОВ “Українські рідкісні
метали”  Гарбуза  Є.В.,  директора  департаменту  інфраструктури  та
промисловості  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Корнюші О.П. про повторне клопотання ТОВ “Українські рідкісні метали”
щодо  надання  погодження  на  отримання  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  Полохівського  родовища  літієвих  руд від
07.04.2016 року № 704.



В  обговоренні  взяли  участь:  Могилей  М.М.,  Кайдаш  Ю.А.,
Ревенко Н.О., Довбиш І.І., Погребнюк А.А., Ратенко С.Л.

Під час обговорення зазначеного питання депутат обласної ради, член
постійної комісії обласної ради Довбиш І.І. наголосив на тому, що він проти
надання обласною радою погодження на клопотання даного товариства.

За  результатами  обговорення  Кайдаш  Ю.А.,  враховуючи  те,  що
постійна комісія є суб'єктом внесення питань у сфері надрокористування на
розгляд обласної ради, запропонував:

звернутись  до  голови  обласної  ради  з  пропозицією змінити  суб'єкта
внесення даного питання на розгляд обласної ради, зазначивши суб'єкт його
внесення  —  постійну  комісію  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів;

виїхати на територію Ленінської сільської ради, на який розташовано
Полохівське родовище літієвих руд.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 52 (додається).

6.  Про  хід  виконання  обласної  програми  розвитку  житлового
будівництва на території Кіровоградської області на 2012-2015 роки.

Слухали: інформацію  заступника  начальника  управління
регіонального розвитку, містобудування та архітектури обласної державної
адміністрації Кухаренко І.О. про хід виконання обласної програми розвитку
житлового  будівництва  на  території  Кіровоградської  області  на
2012-2015 роки.

Під  час  обговорення  даного  питання  депутат  обласної  ради
Погребнюк А.А.  звернув  увагу  керівництва  управління  регіонального
розвитку, містобудування та архітектури обласної державної адміністрації
на низький рівень фінансування заходів зазначеної обласної програми.

За  результатами  обговорення,  керуючись  пунктом  12.8.  розділу  12.
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради  Кайдаш  Ю.А.  поставив  на
голосування наступні рекомендації постійної комісії обласної ради:

рекомендувати  голові  обласної  ради  зняти  з  контролю  рішення
обласної  ради  від  30.03.2012  року  № 283  “Про  затвердження  обласної
програми  розвитку  житлового  будівництва  на  території  Кіровоградської
області на 2012-2015 роки” у зв'язку із закінченням терміну дії.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 53 (додається).

7. Про стан фінансування з обласного бюджету на 2016 рік об'єктів
незавершеного  будівництва  і  виготовлення  проектно-кошторисної
документації.

Слухали: інформацію  начальника  управління  капітального
будівництва  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Проненка С.М.  про  стан  фінансування  з  обласного  бюджету  на  2016  рік
об'єктів незавершеного будівництва і виготовлення проектно-кошторисної
документації.

В обговоренні взяв активну участь Погребнюк А.А.



За результатами обговорення даного питання запропоновано отриману
інформацію взяти до відома.

Голосували: “за”- 6 осіб  (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 54 (додається).

8. Про стан виконання на території області вимог Законів України
“Про  об'єднання  співвласників  багатоквартирного  будинку”  і  “Про
особливості здійснення права власності у багатоквартирному будинку”.

Слухали: інформацію директора департаменту житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Довжук О.В.,  начальника  головного  управління  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  міської  ради  Хачатуряна  О.С.  про  стан
виконання  на  території  області  вимог  Законів  України  “Про  об'єднання
співвласників багатоквартирного будинку” і  “Про особливості  здійснення
права власності у багатоквартирному будинку”.

В обговоренні взяли участь: Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О., Довбиш І.І.
Для  реалізації  вимог  даних  законів,  зокрема  Закону  України  “Про

особливості  здійснення  права  власності  у  багатоквартирному  будинку”
передбачається  прийняття  низки  необхідних  підзаконних  актів,  які  на
сьогоднішній день так і не прийнято. Відсутність необхідних підзаконних
нормативно-правових актів,  які  має прийняти Кабінет Міністрів України,
Міністерство  регіонального  розвитку,  будівництва  та  житлово-
комунального господарства України, унеможливлює повноцінну реалізацію
на місцях Закону України “Про особливості здійснення права власності у
багатоквартирному будинку” у визначені Законом строки.

З  метою забезпечення  якісної  організації  проведення  реформування
житлово-комунальної  сфери  на  місцях  згідно  з  повноваженнями  органів
місцевого самоврядування та недопущення виникнення соціальної напруги
серед населення, за результатами обговорення Кайдаш Ю.А. запропонував
постійній комісії  виступити суб'єктом внесення на розгляд обласної  ради
звернення депутатів Кіровоградської обласної ради сьомого скликання до
Кабінету  Міністрів  України,  Міністерства  регіонального  розвитку,
будівництва  та  житлово-комунального  господарства  України  стосовно
реалізації  норм  Закону  України  “Про  особливості  здійснення  права
власності у багатоквартирному будинку”.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 55 (додається).

9.  Про  хід  виконання  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” за 2015 рік.

Відповідно  до  статті  47  Закону  України  “Про  місцеве
самоврядування  в  Україні”,  враховуючи  лист  Національної  комісії,  що
здійснює  державне  регулювання  у  сферах  енергетики  та  комунальних
послуг  з  пропозицією  розглянути  питання  про  виконання  інвестиційних
програм  за  2015  рік  та  проаналізувати  причини  їх  невиконання  або
виконання не в повному обсязі,  розглянувши та обговоривши інформацію
генеральний  директор  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  хід
виконання інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” за 2015 рік.



В  обговоренні  взяли  участь:  Дичко  А.Д.,  Погребнюк  А.А.,
Кайдаш Ю.А., Ратенко С.Л., Могилей М.М.

За результатами обговорення,  на голосування поставлена пропозиція
отриману інформацію взяти до відома.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 56 (додається).

10.  Про  повторне  звернення  представників  громадськості
Олександрійського регіону Кіровоградської області.

Слухали: інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів Кайдаша Ю.А. та депутата обласної ради Ратенка С.Л. -
члена  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального
господарства,  будівництва  та  використання  природних  ресурсів  про
звернення  представників  громадськості  Олександрійського  регіону
Кіровоградської  області  стосовно  проведення  комплексної  ревізійної
перевірки  фінансово-господарської  діяльності  підприємств-монополістів
енерго-комунального сектора ринку Олександрійського регіону.

За  результатами  обговорення,  на  голосування  поставлено  наступні
пропозиції:

інформацію з даного питання взяти до відома;
рекомендувати Олександрійській районній раді та Олександрійській

районній державній адміністрації:
сформулювати  та  направити  обласній  раді  конкретні  вимоги

мешканців Олександрійського району;
поінформувати  обласну  раду  про  прийняті  заходи  за  результатом

розгляду  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань   житлово-
комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів  від  18  березня  2016  року  №  47  “Про  звернення  представників
громадськості Олександрійського регіону Кіровоградської області”.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 57 (додається).

11. Про звернення Сумської обласної ради.
Слухали: інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань

житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів Кайдаша Ю.А. про звернення Сумської обласної ради
до обласних рад про зупинення дії постанови Кабінету Міністрів України
від  16.12.2015  № 1173  “Про внесення  змін  до деяких  постанов  Кабінету
Міністрів  України  щодо  відповідності  основним  вимогам  до  дозвільної
системи у сфері господарської діяльності”.

Під час обговорення питання, порушеного Сумською обласною радою,
враховуючи,  що  Кіровоградська  обласна  рада  прийняла  рішення  від
25 березня 2016 року № 57 “Про звернення до Кабінету Міністрів України
стосовно  недопущення  звуження  повноважень  органів  місцевого
самоврядування  у  сфері  надрокористування”,  було  запропоновано
підтримати дане звернення Сумської обласної ради.

Інших пропозицій, заперечень не надійшло.



Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 58 (додається).

12. Про звернення військової частини А-1469, яка дислокується на
території ст. Канатове.

Слухали: інформацію депутата  обласної  ради  Погребнюка  А.А.  про
звернення  військової  частини  А-1469,  яка  дислокується  на  території
ст. Канатове,  стосовно надання  їм допомоги  щодо придбання  необхідних
будматеріалів.

Під  час  обговорення  питань,  порушених  у  даного  зверненні,
Кайдаш Ю.А.  та  Погребнюк  А.А.  висловили  свої  наміри  часткової
допомоги  військовій частині А-1469 у рамках своїх можливостей.

Також,  за  результатами  обговорення  запропоновано  вжити  спільних
заходів  щодо  організації  вирішення  питань  порушених  у  зверненні
військової частини А-1469, яка дислокується на території ст. Канатове.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 59 (додається).

13. Про стан молодіжного житлового будівництва в області.
Слухали: інформацію депутата  обласної  ради  Погребнюка  А.А.  про

стан молодіжного житлового будівництва в області.
За  результатами  обговорення  запропоновано  інформацію  з  даного

питання взяти до відома.
Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 60 (додається).

14.  Про  інвестиційну  програму  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
2016 рік.

Слухали: відповідно  до листа  Національної  комісії,  що  здійснює
державне  регулювання  у  сфері  енергетики  та  комунальних  послуг  від
28.03.2016  року  №  2905/19.2.1/7-16,  інформацію  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  інвестиційну  програму
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2016 рік.

За  результатами  обговорення  отриманої  інформації,  оскільки  проект
рішення обласної ради зданого питання винесено на розгляд обласної  ради,
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступне:

рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання під час його розгляду.

Голосували: “за”- 6 осіб (одноголосно)
Вирішили:  Прийняти рішення № 61 (додається).

На  цьому  голова  постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш  Ю.А.
оголосила засідання комісії  закритим та подякував усім членам постійної
комісії за активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                           А.Погребнюк


